

EarlyON November Programs

Bedtime Story Zoom – Join an EarlyON Practitioner for a read along story and songs before bed. Zoom link will be sent after registration.

Coffee Chat Zoom – Join fellow parents and caregivers, along with an EarlyON Practitioner for chats over coffee or tea to discuss and share ideas around a variety of parenting topics. November sessions will be Sleep Time and Positive Parenting tips. Zoom links will be sent after registration.

Nature Series Cohort 2 – Back by popular demand, we will be facilitating another 6-week Nature program. During this 6 week journey, we will explore and discover what nature has to offer, build relationships with each other and the environment. Elements of nature will be used to explore science, math, physical activity and arts and crafts.

Cohort 2 will be split by age group to ensure developmentally appropriate and age safe activities.

Registration will include the full 6 week program, beginning Monday, November 15 and Thursday, November 19. Monday program will be geared to ages 2.5 years to 4 years and Thursday program will be for age 18months to 2.4yrs.

Programmes On y va pour novembre

Zoom -Histoire du coucher-- Rejoignez un praticien d'On y va pour une histoire et des chansons avant de vous coucher. Le lien Zoom sera envoyé après l'inscription.

Zoom- Discussion avec un café - Joignez-vous à d'autres parents et soignants, ainsi qu'à une intervenante d'On y va pour discuter autour d'un café ou d'un thé et échanger des idées sur une variété de sujets auprès des enfants. Les sessions de novembre seront consacrées au sujet du sommeil et aux conseils parentalité positive. Les liens de zoom seront envoyés après l'inscription.

Série dans la nature groupe 2 - À la demande générale, nous aimerons offrir un autre programme de Nature pour 6 semaines. Au cours de cette expédition de 6 semaines, nous allons explorer et découvrir ce que la nature a à nous offrir, construire des relations avec les autres et l'environnement. Les éléments de la nature seront utilisés pour explorer les sciences, les mathématiques, l'activité physique ainsi que les arts.

Le programme sera divisé par groupe d'âge afin de garantir des activités saines et adaptées au développement de votre enfant.

L'inscription comprendra le programme complet de 6 semaines, du lundi 15 novembre au jeudi 19 novembre. Le programme du lundi s'adresse aux enfants âgés de 2,5 à 4 ans et celui du jeudi aux enfants âgés de 18 mois à 2,4 ans.



EarlyON Outdoor Adventures

Thank you for registering for an outdoor adventure! We look forward to seeing you on the trails.

Here are a few things for you to note:

- Due to colder weather, the start time for outdoor programs is changed to 10:00 and will run until 11:30am
- look for EarlyON staff in red
- Upon arrival, completion of a covid screening checklist will be required
- Face masks are suggested (for adults and children 3yrs and older) for when social distancing of 6ft cannot be maintained
- bring water bottles and snacks in case of snack attacks
- weather appropriate clothing (rain, snow or shine we are there!)
- As much as we love animals, we kindly ask that you refrain from bringing dogs along due to allergies and potential fears
- Please check below for location information and meet up info

Aventures extérieures avec On y va

Merci de vous inscrire à une aventure en plein air ! Nous avons hâte de vous voir sur les sentiers. Voici quelques points à noter :

- En raison du temps qui refroidit, l'heure des programmes en plein air est modifiée et débutera à 10h00 et se poursuivra jusqu'à 11h30.
- cherchez le personnel On y va en rouge
- dès votre arrivée, vous devrez remplir une liste de contrôle pour le dépistage de covid.
- un masque faciaux est suggéré (pour les adultes et les enfants de 3 ans et plus) lorsque la distance sociale de 6 pieds ne peut être maintenue.
- apportez une bouteille d'eau et des collations en cas d'une attaque de faim.
- des vêtements adaptés à la météo (qu'il pleuve, qu'il neige ou qu'il vente, nous serons là !)
- bien que nous aimions beaucoup les animaux, nous vous demandons de ne pas amener de chiens en raison d'allergies et de craintes potentielles.
- veuillez consulter le tableau ci-dessous pour obtenir des informations sur le lieu et de rendez-vous.

Program Location/lieu du programme : Stroller Walk/ Marche en poussette

Date: Mondays November 1, 8, 15, 22, 29 / lundi 1, 8, 15, 22, 29 novembre

Time/heure: 10:00am – 11:30am

Location/Lieu: Rotary Park / park Rotary

Where to meet/Où se rencontrer: at picnic tables / aux tables de pique-nique

Program Location/lieu du programme: Lily Creek / ruisseau Lily Creek

Date: Tuesday, November 2 and 23 / mardi 2, 23 novembre

Time/heure: 10:00 – 11:30am

Location/lieu: 100 Paris Street/100 rue Paris

Where to meet/Où se rencontrer: in the parking lot on Centennial drive / au stationnement sur la rue Centennial



Program Location/lieu du programme: Fielding Memorial Park / parc Mémorial Fielding

Date: Wednesdays November 3, 10, 17, 24 / mercredi 3, 10, 17, 24 novembre

Time/heure: 10:00 – 11:30am

Location/Lieu: 345 Fielding Road, Copper Cliff /345 rue Fielding, Copper Cliff

Where to meet/Où se rencontrer: meet at the building/rendez-vous au bâtiment

Program Location/lieu du programme: Westmount Park/ Parc Westmount

Dates: Thursdays November 4, 11, 18, 25 / jeudi novembre 4, 11, 18, 25

Time/heure: 10:00am – 11:30am

Location/Lieu: Westmount Park, Kipling Street, Sudbury, 511 avenue Westmount /Parc Westmount, rue Kipling, Sudbury, 511 rue Westmount

Where to meet/Où se rencontrer: parking lot of Westmount Community Centre/stationnement du centre communautaire de Westmount

Program Location/lieu du programme: Levack Public School

Date: Friday, November 5 and 19 / vendredi 5, 19 novembre

Time/heure: 10:00 – 11:30am

Location/Lieu: Levack Public School, 100 High Street

Where to meet/Où se rencontrer: Yard in front of school

Program Location/lieu du programme: Selkirk Trail

Date: Tuesday, November 9 / mardi 9 novembre

Time/heure: 10:00 – 11:30am

Location/Lieu: 1 Selkirk St / 1 rue Selkirk St

Where to meet/Où se rencontrer: Meet at entrance to trail / À l'entrée du sentier

Program Location/lieu du programme: Cote Park/ Parc Cote

Date: Friday, November 12 and 26 / vendredi, 12, 26 novembre

Time/heure: 10:00 – 11:30am

Location/Lieu: Cote Park, Chelmsford

Where to meet/Où se rencontrer: Park at Chelmsford Community Centre and Arena

Program Location/lieu du programme: Voyageur Trail/ Sentier Voyageur

Date: Tuesday, November 16 / mardi 16 novembre

Time/heure: 9:30 - 11:00 am

Location/Lieu: Azilda, Gagnon St/Greater Sudbury Regional Road 18

Where to meet/Où se rencontrer: parking lot / stationnement

Program Location/lieu du programme: Sudbury Historical Trail / sentier historique de Sudbury

Date : Tuesday, November 30 / mardi 30 novembre

Time/heure : 10:00 – 11:30am

Location/Lieu: New Sudbury /Nouveau Sudbury

Where to meet/Où se rencontrer: Grandview Park on Grandview Blvd, entrance located between two houses / au parc Grandview sur le boulevards Grandview, entrée située entre deux maisons